
Till: 
Kopia: 
Ämne: Medborgarförslag Yoga-pavijong på Gärdet, Tessinparken eller Humlegården

Hej på er igen!

Återigen stort tack för belysningen i korsningen Nybrogatan/Karlavägen som kom efter mitt 
medborgarförslag. När belysningen senare kompletterades med fler strålkastare som även 
riktades mot gångstråket i mitten mellan Karlavägen båda filer blev hela området verkligen 
både trivsammare och säkrare. Jättebra!

Nytt medborgarförslag:
Igår besökte jag Vasaparken och imponerades av Yogapaviljongen som kommit upp i parken 
och som lär bli mäkta populär, samtidigt som den är vacker. En plats för fridsamma 
kroppsövningar morgon som kväll...

Jag skulle vilja lägga ett medborgarförslag om att en likadan Yogapaviljong kommer upp på 
Gärdet, Tessinparken eller Humlegården. Kanske vore kullen intill Kampementsbadet där det 
redan finns ute-träningsredskap den rätta platsen? Jag är säker att paviljongen skulle bli en 
stor succé!

M v h

Yogapaviljongen i Vasaparken som medborgarförslag:
https://vaxer.stockholm/projekt/vasaparkens-paviljong/

Min bild från Vasaparken igår:





6 feb. 2020 kl. 16:10 skrev 

Hej!

Konstaterat nu att ljussättningen blev jättebra! 

Kommer leda till att olyckor undviks. Stort tack!!

M v h

/

30 jan. 2020 kl. 08:47 skrev 

 Hej! 
De två stolparna och 4st strålkastare är redan monterade på platsen och ska lysa. Det kvarstår 
dock riktning av strålkastarna, så att vi placerar ljuset rätt. 
Med vänlig hälsning 

Skickat från min iPhone

29 jan. 2020 kl. 17:45 skrev >:

 
Hej igen!

Jag undrar hur det går med upplysningen av området? Det skulle ju vara klart förra hösten. 
Vid senaste klntakten var det problem i upphandlingen. När kan det vara klart?

undrar

/

18 sep. 2019 kl. 13:53 skrev :

 
Hej!

Påminnelse fråga nedan. Har jag missat ditt svar.

M v h



/

Vidarebefordrat brev:

Från: >
Datum: 8 september 2019 10:50:25 CEST
Till: 
Kopia: 
Ämne: Fwd: SV: Angående äldre ärende: medborgarförslag upplysning av område där 
Nybrogatan och Karlavägen möts

Hej!

Jag undrar hur det går med den utlovade belysningen nedan? 

Snart är mörkret här igen..

M v h

/

Vidarebefordrat brev:

Från: >
Datum: 8 januari 2019 16:04:37 CET
Till: >
Kopia: >
Ämne: Re: SV: Angående äldre ärende: medborgarförslag upplysning av område där 
Nybrogatan och Karlavägen möts

Tack!

Det låter ju jättebra!

Stort tack!!

Hoppas det blir högt uppsatt belysning som så belyser området i sin hela bredd?

M v h

/ 

Kan jag på detta sätt lägga ett förslag om trafikljus vid övergångsställe 
sibyllegatan/Karlavägen - för att så öka säkerheten.



8 jan. 2019 kl. 15:41 skrev >:

Hej,
Tack för din påminnelse! 
 
Det är projekterat och planerat för att sätta upp förstärkning av belysning vid den plats du 
anger nedan.
Arbetet kommer förmodligen starta så snart vi har vår.
 
Mvh
/ 
 

<image001.png> 

Information om behandling av personuppgifter 
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som 
är personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling av 
personuppgifter. 
 
Från: > 
Skickat: den 8 januari 2019 15:37
Till: >
Kopia: >
Ämne: Fwd: Angående äldre ärende: medborgarförslag upplysning av område där Nybrogatan och 
Karlavägen möts
 
Hej!
 
Jag fick uppgift om att du hanterar medborgarförslag. 
Det gäller ett tidigare förslag från mig som jag vill följa upp. (Nedan)
 
Jag undrar hur det går med mitt förslag?
Jag har ej fått något svar från belysningsingenjör som jag tidigare i höstas fick uppgift om att 
jag skulle kontakta i ärendet.
 
M v h
 
/

Vidarebefordrat brev:

Från: >
Datum: 6 november 2018 14:07:12 CET
Till: 
Ämne: Angående äldre ärende: medborgarförslag upplysning av område där 
Nybrogatan och Karlavägen möts

Hej!



Jag kontaktar dig angående ett äldre ärende. Jag tror det var dig jag talade med för två år 
sedan då jag lämnat in mitt förslag.

Det gäller den mycket dåliga upplysningen av korsningen Nybrogatan och Karlavägen. D v s 
området i trädalléen och övergångsställena. 

Där möts väldigt mycket fotgängare, cyklister och bilister. Även tunnelbanan kommer upp 
där. Trädalleens upplysning missar området där folk ska passera.

Det är förfärligt mörkt och farligt där i rusningstid. Speciellt för mig och ett antal hundratusen 
andra medborgare som har dåligt mörkerseende. Det skulle vara till stor hjälp om det 
monterades upp hög belysning som belyste området ordentligt. 

Vi (eller jag och en kollega till dig) diskuterade mitt förslag för två år sedan. Beskedet var 
positivt, det lät som något skulle göras.

Ingenting har dock hänt så jag undrar vad som händer kring ärendet?

Bifogar ett intyg som egentligen handlar om bekymmer med allt mörkare museer för folk 
med dåligt mörkerseende - men det framgår i intyget från chefen för ögonsjukhuset i Lund 
hur många som har problem med mörkerseende.

M v h

/
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